
Holmestrand Rotaryklubb. 

 
Referat fra møte på Holmestrand Fjordhotell den 14. 08 2018. 
 
Tilstede 22 medlemmer. 
 
Møte blei ledet av president Tom Johansen. 
 
Informasjon fra presidenten: 
Medlem Ole Bernard Høgestøl har flyttet til Slependen og sluttet i vår klubb. 
Guvernørbesøk er flyttet til 30. oktober. 
Vestfoldmøte den 29. oktober på Park Hotell. Foredrag av Hans‐Wilhelm Steinfeld. Tema «Den nye 
kalde krigen». 
 
3‐minutt ved Hans Petter Harestad. 
«Språket vårt», var temaet han tok opp. 
Vi har et stort press fra engelsk språk. Det er i undervisning, arbeidsplasser, sosiale medier og 
underholdning på nett. 
Som eksempel viste han til Island og Frankrike som overvåket språket, så det ikke blei vannet ut med 
fremmede ord og utrykk. 
Riksmålsforbundet har som oppgave å overvåke at vi har et normert språk. 
Dette er en frivillig organisasjon hvor inntektene kommer fra medlemskontingent. Hans oppfordring 
var å melde seg inn.  
 
President Tom presenterer seg. 
Han er født den 7. september 1956 på Holmestrand Sykehus. 
Oppvokst i Montebelloveien 22, Holmestrand. 
Har 3 brødre. 
 
I oppveksten var det båt og camping på Gåserompa. Ski og skogsturer. 
Hobby var motorsykkel, fiske og speideren. 
 
Realskole 
Yrkesskole 
Tønsberg Maskinistskole. 
 
Yrkesliv. 
Sælid Elektriske. 
Main Service, salg. 
ABB Norsk Kabel. Salg, produktutvikling. 
ABB Industri. Salgssjef. 
ABB Industry. Marine Divisjon. Head of. 
USA. ABB Industry. 
USA. Simens Industrial Systems, Head of. 
Norge. Simens AS. Marin, Oil & Gas divisjon. Forskjellige posisjoner, nå Head of Businesses 
Development and Regional Support. 
 
Hobbyer: 
Rådyrjakt. 
Ski. 
Hytta på Bamblekysten 



Båt, fiske. 
Reiser. 
Golf. (Lite nå). 
 
Gift med Eva Sandor. Sammen har de 3 døtre. 
 
Mens ungene var små, minste 5 år, bodde de flere år i USA. Det de blant annet erfarte var at det var 
langt bedre disiplin i skolen, og barna lærte mer. 
Noe annet som de synes var negativt ved amerikanske system, var den store klasseforskjellen. Dette 
gikk også igjen på kvaliteten på skolene. 
 
På spørsmål om hva han trodde om utviklingen de neste 10 år var svaret kontant «Kvantesprang i 
grønne løsninger» 
 
Magne Aven. 
Referent. 
 
 
 
 
  
 
 


